

مجلس إدارة مجموعة Ooredoo يوافق على رفع نطاق نسبة توزيع الأرباح المستهدفة إلى ما بين 50% و 70% من صافي الربح المعدّل

- وافق مجلس إدارة المجموعة على رفع نسبة توزيع الأرباح المستهدفة من 40%-60% إلى 50%-70% من صافي الربح المعدّل
- تعكس السياسة المحدثة المركز المالي القوي للمجموعة والتزامها بتحقيق قيمة أكبر لمساهميها
- تعكس الزيادة في النسبة المستهدفة الزخم المستمر في أداء الأعمال، واستمرار توليد التدفق النقدي، وثقة مجلس الإدارة في استراتيجية الشركة وقدرتها على تحقيق القيمة

الدوحة، قطر، 29 أكتوبر 2025: أعلنت مجموعة Ooredoo ("Ooredoo") أنه، وبعد موافقة مجلس إدارتها، قامت بتحديث سياسة توزيع الأرباح لتعكس النطاق الجديد لنسبة التوزيع المستهدفة، حيث تمّ رفعها من 40%-60% إلى 50%-70% من صافي الربح المعدّل. ويعكس هذا التحديث المركز المالي القوي للمجموعة، واستمرار توليدها للتدفق النقدي، والتزامها الثابت بتحقيق قيمة أكبر لمساهميها.

وعلى مدى الأعوام الثلاثة الماضية، حافظت مجموعة Ooredoo بشكل مستمر على نسبة توزيع أرباح تقترب من الحد الأعلى لسياستها السابقة، أي نحو 60% تقريباً. وبناء عليه، أجرى مجلس الإدارة مراجعةً شاملة لسياسة توزيع الأرباح الحالية تضمنت تقييماً مفصلاً لجدوى زيادة نسبة التوزيع ومضامينها. وقد أكدت هذه المراجعة متانة المركز المالي للمجموعة، والذي يتميز بسيولة قوية، وانخفاض الاعتماد على الديون، بالإضافة إلى استقرار الأرباح والتدفق النقدي.

وتهدف سياسة توزيع الأرباح، المعمول بها منذ العام 2019 والمحدثة اعتباراً من 29 أكتوبر 2025، إلى تحقيق توزيع أرباح مستدام وتصاعدي بنسبة تتراوح بين 50% و 70% من صافي الربح المعدّل.

وتعليقاً على القرار، قال سعادة الشيخ/ فيصل بن ثاني آل ثاني، رئيس مجلس إدارة المجموعة:
"يسعدني أن أعلن بالنيابة عن مجلس الإدارة عن قرار تحديث سياسة توزيع الأرباح، والذي يعكس التزامنا الثابت بتحقيق قيمة أكبر لجميع مساهميننا."

وتابع سعادته: "بعد مراجعة دقيقة وشاملة من قبل مجلس الإدارة، نحن على ثقة بأن وضعنا المالي المتين المدعوم بسيولة قوية، وانخفاض الاعتماد على الديون، واستدامة التدفق النقدي يمكّننا من رفع نسبة الربح الموزّع للسهم مع الحفاظ على المرونة الضرورية للاستثمار في نموّنا المستقبلي. ويأتي هذا القرار ليؤكد الأداء القوي للمجموعة والتزامنا المتواصل بمكافأة المساهمين على ثقتهم بنا ودعمهم لنا."

من جانبه، قال السيد/ عزيز العثمان فخرو، الرئيس التنفيذي للمجموعة:

"يعكس هذا التعديل أداءنا المالي القوي وثقتنا في استراتيجيتنا الهادفة إلى تحقيق النمو المستدام. فخلال الفترة بين عامي 2020 و2024، رفعت Ooredoo أرباحها السنوية للسهم الواحد بنسبة 160%، ما يعكس القيمة الكبيرة التي تم تحقيقها للمساهمين ضمن نطاق التوزيع السابق. ويؤكد نطاق التوزيع المُعزَّز مقاربتنا المتوازنة لتحقيق القيمة، حيث نحرص على مكافأة المساهمين مع الحفاظ في الوقت ذاته على قدراتنا المالية للاستثمار في نمو الشركة."

- انتهى -

معلومات عن Ooredoo:

Ooredoo هي شركة اتصالات عالمية تغطي مناطق الشرق الأوسط، وشمال أفريقيا، وجنوب شرق آسيا. تقدم الشركة خدماتها للمستهلكين في تسع دول، وتمنح عملاءها تجربة لا تضاهي في قطاع البيانات من خلال مجموعة واسعة من المحتوى والخدمات بفضل شبكاتها المتطورة للاتصالات الجواله والثابتة. بلغت إيرادات Ooredoo 24 مليار ريال مع حلول 31 ديسمبر 2024، وتجدر الإشارة إلى أن أسهمها مدرجة في بورصة قطر وسوق أبو ظبي للأوراق المالية.

لمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال:

علاقات المستثمرين

مجموعة Ooredoo

البريد الإلكتروني: IR@ooredoo.com

For immediate release

Ooredoo's Board Approves Increase in Target Dividend Payout Range to 50% - 70% of Normalised Net Profit

- **Board of Directors approved an increase of the Group's target dividend payout ratio from 40% - 60% to 50% - 70% of normalised net profit**
- **The updated policy reflects the Group's strong financial position and commitment to deliver greater value to its shareholders**
- **The increased target reflects sustained business momentum, consistent cash generation, and Board's confidence in the company's strategy and value-creation potential**

Doha, Qatar, 29 October 2025: Ooredoo Group ("Ooredoo") announces that, following approval by its Board of Directors, it has updated its dividend policy to reflect a new target payout ratio range, increasing from 40% - 60% to 50% - 70% of normalised net profit. This revision underscores the Group's strong financial position, consistent cash generation, and ongoing commitment to delivering greater value to its shareholders.

Over the past three years, Ooredoo has consistently maintained a dividend payout ratio near the upper limit of its previous policy, at approximately 60%. Consequently, the Board conducted a comprehensive review of the existing dividend policy, carefully assessing the feasibility and implications of increasing the payout ratio. This review reaffirmed the Group's strong financial position, characterised by healthy liquidity, low leverage and consistent earnings and cash flows.

The dividend policy, in effect since 2019 and upgraded effective 29 October 2025, aims to achieve a sustainable and progressive dividend distribution with a dividend payout ratio in the range of 50%-70% of normalised net profit.

Reflecting on the decision, H.E. Sheikh Faisal Bin Thani Al Thani, Chairman of the Board, said: "On behalf of the Board, I am pleased to announce this enhancement to our dividend policy, which reflects Ooredoo's ongoing commitment to deliver greater value for our shareholders.

After a thorough Board review, we are confident that our strong financial position, supported by solid liquidity, low leverage and sustainable cash flows, enables us to increase our payout ratio while maintaining the flexibility to invest in our future growth. This decision is a testament to the Group's strong performance and our continued commitment to rewarding shareholders for their trust and support."

Commenting on the upgraded target ratio, Aziz Aluthman Fakhroo, Group Chief Executive Officer, stated:

"This revision reflects our strong financial performance and confidence in our strategy to deliver sustainable growth.

Between 2020 and 2024, Ooredoo increased its annual dividend per share by 160%, highlighting the strong value delivered under our previous payout range.

The enhanced payout range underscores our balanced approach to value creation, rewarding shareholders while ensuring sufficient capacity to invest in the company's growth."

- Ends -

About Ooredoo:

Ooredoo is an international communications Company operating across the Middle East, North Africa, and Southeast Asia. It serves consumers and businesses in nine countries, delivering a broad range of content and services through its advanced, data-centric mobile and fixed networks. As of 31 December 2024, Ooredoo generated full-year Revenue of QAR 24 billion. Its shares are listed on the Qatar Stock Exchange and the Abu Dhabi Securities Exchange.

For further information, please contact:**Investor Relations****Ooredoo Group**

Email: IR@ooredoo.com